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INFORMAČNÍ   LIST   O B C E   Ř Í M O V 
 

U S N E S E N Í 
z 40. zasedání zastupitelstva obce Římov dne 13. 1. 2010  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

• odeslání navržených a odsouhlasených změn, z minulého zasedání ZO, zpracovateli ÚP 
Římov a Magistrátu města Č. B. odboru územního plánování a architektury; 

• předložený výsledek hospodaření obce Římov za rok 2009. V příjmech  9,487.086,- Kč ve 
vydáních 10,745.849,- Kč rozdíl –1,258.763,- Kč; 

• s předloženým návrhem na uzavření Nájemní smlouvy s TJ Sokol Římov na dlouhodobý 
pronájem pozemků (PK) 412/2 a 412/3 k.ú. a obec Římov o celkové výměře 2469 m2. 
jedná se o část budoucího sportovního areálu. Pronájem se sjednává za účelem 
vybudování dětského hřiště;  

• uzavření Smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu pro E.ON Distribuci, 
a.s. k pozemkům parc.č.1603/4; PK 1604/1; PK 1604/2/d4, k.ú. Dolní Stropnice, obec 
Římov za účelem umístění kabelového vedení NN (p. Velát); 

• uzavření Smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu pro E.ON Distribuci, 
a.s. k pozemkům parc.č.235/2; 235/4; 258/20; 235/22, k.ú. a obec Římov za účelem 
umístění kabelového vedení NN (garáže); 

• uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu 
pro E.ON Distribuci, a.s. k pozemkům parc.č. PK 3225 díl1, PK 3225 díl 2, 3225/1, 3240/1 
k.ú. Branišovice, obec Římov za účelem umístění kabelového vedení NN (Kladiny – ČS1); 

• s předloženým návrhem na uzavření nájemní smlouvy k užívání části tzv. rallyecrosové 
dráhy za účelem výuky autoškoly; 

• s předloženou žádostí p. L. T. na pronájem rekreačního zařízení Hamr za účelem 
poskytování prodejní a hostinské činnosti. Žádost bude projednána až po obdržení 
dalších možných zájemců a žádosti dosavadní pronajímatelky; 

• konečné výsledky obcí Jihočeského kraje ve třídění odpadů „My třídit umíme 2009“ 
Římov obsadil 54. místo ze 125 obcí v kategorii III. Obce od 500 do 1999 obyvatel;. 

• odpověď Telefonica O2 ve věci úprava MKS - dokončení kabelizace ve Školní ulici. 

Zastupitelstvo obce souhlasí:  

• s vyřazením již nepoužitelného majetku obce Římov. Celková vyčíslená hodnota bude 
tvořit součást závěrečného účtu obce Římov;  

• s ohledem na změnu vyhl.č.505/2002 sb., kterou se provádějí některá ustanovení zákona 
č. 563/1991 Sb., o účetnictví, pro účetní jednotky, které jsou územními samosprávnými 
celky, příspěvkovými organizacemi, státními fondy a organizačními složkami státu s plat-
ností od 1.1.2010 povede územní samosprávný celek Obec Římov a příspěvková organi-
zace ZŠ a MŠ Římov účetnictví v souladu s § 9 zákona o účetnictví, odst. 3, bod d, ve 
zjednodušeném rozsahu; 

• s ponecháním a přerozdělením hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Římov cca 550,- Kč a to 
do fondu odměn 80 %, fond rezerv 20 %; 

• s předloženým návrhem na vybudování dětského hřiště. ZO souhlasí s variantou č.2 ve 
finanční výši 1,150 mil. Kč. Z toho žádost o finanční grant ve výši 950 tis. Kč; 

• s předloženým návrhem na uzavření Kupní smlouvy s TJ Sokol Římov, pozemku p.č. (EN) 
40, o výměře 11801 m2 k.ú. a obec Římov, za odhadní cenu. Jedná se o současné fotbalové 
hřiště. Platba  proběhne formou splátek, které budou odečítány z rozpočtového příspěvku 
na tělovýchovnou činnost po dobu tří let              odsouhlaseno 9:0:1; 

• se zakoupením věcných dárků pro novorozence. Vítání občánků narozených v r. 2009 II. 
část se uskuteční 20.2.; 

• s vyhověním žádosti o příspěvek na fasádu pro p. F. B. 
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U S N E S E N Í 
z 41. zasedání zastupitelstva obce Římov dne 10. 2. 2010  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

• odeslání žádosti o finanční grant na vybudování dětského hřiště; 
• Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2009, která se uskutečnila dne 

8.2.2010 v OÚ Římov. Zjištěnou závadu, která nemá závažnost nedostatků, jedná se o ne-
zapsání pozemků, které vlastní obec Římov v k.ú. Sedlo u Komařic, doporučuje ZO 
odstranit zapsáním do majetku a to do doby schválení závěrečného účtu obce Římov. Do 
inventárního soupisu tyto následně zapsat do 28.2.2011. Zpráva o výsledku hospodaření 
bude součástí závěrečného účtu, který bude řádně zveřejněn; 

• nutnost kroků k záchraně a obnově kulturního dědictví, památek v obci Římov. 
Projednání možností ustavení Sdružení právnických a fyzických osob za účelem záchrany 
kulturního odkazu – poutního místa Římov. Sdružení by bylo právním subjektem; 

• informace k zabezpečení průjezdnosti místních komunikací a schůdnosti chodníků 
v tomto zimním období. Tyto náklady činí cca 115 tis.Kč včetně poměrné části mzdových 
nákladů na odklizení sněhu. Náklady zatím nevybočují z dlouholetého průměru; 

• předloženou žádost p. L. S-K. na znovu uzavření pronájmu tzv. kiosku na tábořišti  Hamr. 
Znovu přihlédnuto k žádosti p. L. T., rovněž za účelem poskytování prodejní a hostinské 
činnosti. ZO doporučuje starostovi obce uzavření - prodloužení smlouvy na r. 2010 
s dosavadní pronajímatelkou;.  

• informace k zaměření příjezdové komunikace do Dolní Vesce včetně vytýčení hranic. 
Celkové náklady na vyměření činily 60 tis. Kč. S jednotlivými majiteli bude jednáno 
o možnosti odkoupení, a to s ohledem na finanční možnosti obce; 

• uskutečnění školení odborné přípravy velitelů a strojníků JSDHO kategorie V.  
• informace z jednání jednatelů SMO regionu Pomalší ve věci zajištění pohotovostní 

odchytové služby zatoulaných psů, zhotovení a umístění kotců a to společně pro obce 
Pomalší. 

 
Zastupitelstvo obce souhlasí:  
 
• s předloženým návrhem k podání žádosti o finanční grant ke zhotovení propagačních 

materiálů – brožury „Římovská pašijová cesta“ v celkové finanční hodnotě cca 57 tis.Kč 
z toho vlastní podíl 30 % společně uhradí OÚ a FÚ Římov. O záštitu projektu bude 
požádán Jihočeský kraj; 

• s vyhověním předložené žádosti p. J. P. o směnu parcel části parcel č. 1632, č. 1631 a č. 
1628, užíváno jako příjezdová cesta k rekreačním chatám v oblasti Klady ve vlastnictví 
žadatele za pozemek pč. 2175/1 hráz rybníka o výměře cca 349 m2, vše k.ú. Dolní 
Stropnice, obec Římov. Nabídka na směnu pozemku byla OÚ Římov zveřejněna. ZO dále 
souhlasí se zaměřením částí užívané cesty;  

• se vstupem v jednání (OÚ Římov + VaK Jč) se všemi majiteli pozemků pro souhlas k ulo-
žení vodovodního řadu pro Hamr a Dolní Stropnici. Uvažovaná trasa od Školní ulice směr 
Horačka k silnici, dále Hamr, kolem pily přes Malši. Dále obecní cestou do Dolní 
Stropnice. S majiteli pozemků u silnice před Hamrem (naproti tábořišti) bude jednáno 
o možnosti vykoupení pozemků v nejužším, nepřehledném místě silnice, za účelem 
zřízení pěšiny - chodníku pro pěší, případně cyklo. 

 
ROZHOVORY SE STAROSTOU 
Pane starosto, letos budou troje volby, do sněmovny, do senátu a do obecních zastupitelstev. Co 
myslíte, že nám tyto volby přinesou a vůbec všeobecně k volbám k politikům? 

Kladete mi hodně diskutovanou otázku a poměrně náročnou na odpověď. Ke 
komunálním volbám bude ještě určitě příležitost se vrátit. Komunální volby se liší od 
parlamentních, senátních, včetně voleb do Evropského Parlamentu. Nevím, zda můj názor 
bude vůbec zajímat čtenáře, protože co občan – volič, to jiný názor. V zásadě lze současnou 
politiku rozdělit na levici a pravici. Každý z nás je tak přiřazován doleva nebo doprava. Tyto 
pozice jsou vyrovnané, ale hlavně hodně odlišné. Je proto velkým uměním pro politiky najít 
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střední cestu, cestu kompromisů. Jako komunální politik pracuji v této oblasti již dvacátým 
rokem. Mám tím trochu odlišný náhled na politiky, než řadový občan. Nelze totiž házet 
všechny do jednoho pytle. To, že výsledná práce parlamentu, nebo senátu je taková, že se to 
té druhé polovině nelíbí je holý fakt. Dále k všeobecné nelibosti přispívá i chování politických 
špiček. K tomu ještě je nutné přidat tzv. pátou velmoc, což jsou sdělovací prostředky. Ty se 
v řadě případů spíše ženou za senzací, než za tím hlavním posláním, informovat občana, 
vysvětlovat proč byl přijat takový zákon a další jiná opatření. Některé přímé přenosy 
z jednání bych osobně silně omezil. Každý z nás se zúčastnil různých schůzí a jednání. Každý 
už byl určitě trochu znechucen dlouhými průtahy úvodních bodů, přípravy hlasování tzv. 
projednání jednacího řádu. Je zbytečné ukazovat veřejnosti o čem je tato nutná (nudná) 
debata, tahanice a případné urážení. Co dále vyčítám sdělovacím prostředkům je to, že velmi 
často sdělují na politiky věci, které nejsou ověřené. Ať už se jedná třeba jen o pomluvu. Pak 
už ji nikdo stoprocentně z politika nesejme. V tomto smyslu jsem se již o tom přesvědčil i na 
vlastní kůži. Pokud již hovořím i o sobě, tak rovněž musím přiznat, že se též nechovám nijak 
ukázkově. Jsem totiž toho názoru, že jsem takový jaký jsem a takového mne znáte a takového 
jste si mne zvolili. V každém případě si to mohu možná dovolit v místě, kde se všichni známe. 
Uvolněné chování a vystupování si už asi nelze dovolit např. v kraji, natož v Senátu či 
v Parlamentu. Zde musí být nároky a měřítko trochu výše posazené. Potom jakýkoliv 
přestupek mimo rámec padá na hlavu každého jednotlivého poslance či senátora. Politici 
jsou odrazem skutečnosti. Jsou z našeho středu. A zde já vidím tu skutečnost, že máme 
takové vedení jací jsme my sami. Co se nám někdy nelíbí, to děláme sami. Jenom to vidíme 
na druhém o to více - na populárních všeobecně známých, veřejně činných osobnostech 
 kultury, sportu. Nejvíce však na politicích.  

Otázka zněla, co nám volby přinesou. Přinesou nám to, co si opět zvolíme. Vím, že jako 
voliči to nemáme jednoduché. Systém voleb je takový jaký je. Z jednoduchého pohledu by se 
nám lépe vybíralo jen z osobností, bez ohledu na politickou příslušnost. Protože tak by měli 
omezenou jistotu ti, kteří se nám znelíbili např. politické špičky. Hlavním problémem by byla 
názorová neshoda na řešení problémů. Tento náhled je nepřijatelný, protože by zase přinesl 
naprosto jiné problémy. Tudíž co lze očekávat od voleb. Pokud jsme názorově rozděleni 
přibližně 1 : 1, tak se toho moc nezmění. Nutné reformy ve všech možných odvětvích může 
provádět pouze silná vláda, která nebude závislá jen na některých jedincích z malých stran, 
nebo tzv. přeběhlících. Často slyším: nemá smysl jít ani k volbám, nemám koho volit. Je to 
pochopitelné, ale nejít k volbám je neodpustitelné. Protože i svoji volbou přispívám k tomu, 
co si přeji. Ještě v nedávné době jsme zastávali názor, že Senát je zbytečný. V krátké 
minulosti a v současné době krizí se přesvědčujeme, že Senát důležitý je. Krize by mohla 
vyvrcholit mnohem hůře. Jsem přesvědčen, že jako Jihočeši se v drtivé většině nemusíme 
stydět za své zvolené politiky z našeho kraje a to i bez ohledu na politickou příslušnost. 
Osobně jsem se s řadou těchto politiků seznámil. Drtivá většina z nich si svoji povinnost ke 
svým voličům plní. A nejeden z nich pomohl i naší obci. Nechci zde vyzvedávat jednoho 
(parlamentního) politika na úkor druhého. Ten udělal v parlamentu více, onen méně. Již 
jsem řekl, že nelze všechny házet do jednoho pytle. Nelze vidět jenom to záporné, musí se 
přiznat i to kladné. I když se někdy běžnému občanu názor na práci politiků těžko hledá - co 
vlastně (ne)udělali.  

Závěrem si proto dovolím zveřejnit výtah ze zprávy senátora Ing. Tomáše Jirsy, který 
zastupuje náš senátní obvod (jako jediný senátor). Jeho volební obvod je velmi rozsáhlý, 
přesto svůj čas věnuje  jednání s obcemi a městy. Osobně si jeho práce a pomoci velmi vážím. 
V tomto směru nejsem jediný starosta, takových je mnoho. Z tohoto posledního přehledu, 
který vám předkládám, si můžete udělat obrázek sami, tak trochu z té druhé strany 
komunálního politika.   
 
Starostkám a starostům senátního obvodu č. 10, 
Českokrumlovsko, Prachaticko a Českobudějovicko. 

Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

rád bych vám v novém roce 2010 popřál všechno nejlepší, hodně zdraví a pracovních 
úspěchů. Dovolte mi také, abych se na vás obrátil s pravidelným dopisem „Co dělá váš 
senátor“.   
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Ze zákona je hlavní prací senátora hlasovat o zákonech. Všechna moje hlasování o jed-
notlivých zákonech si můžete najít na www.senat.cz. Vrátil bych se krátkým vysvětlením 
k jednomu důležitému hlasování v loňském roce. Při schvalování Lisabonské smlouvy jsem 
hlasoval „ne“ a byl jsem jedním ze 17 ti senátorů, kteří požádali Ústavní soud, aby 
přezkoumal, zda Lisabonská smlouva není v rozporu s naší ústavou. Cítím nutnost vám 
zdůraznit, že můj nesouhlas s Lisabonskou smlouvou nebyl nesouhlas s Evropskou unií. Moje 
„ne“ bylo výrazem nesouhlasu se skutečností, že v referendech odmítnutý téměř totožný text 
„Ústavy pro Evropu“ byl dán znovu k odsouhlasení členským státům, ale již bez referend. 
A v jediné zemi, kde referendum muselo proběhnout, bylo opakováno, aby se dosáhlo 
kladného výsledku. Považuji Lisabonskou smlouvu za složitý a pro občany nečitelný právní 
text, spíše za manuál pro bruselské úředníky (kdyby text smlouvy opravdu někoho zajímal, 
zašlu vám jej na vyžádání poštou). Podle mého názoru Lisabonská smlouva jde proti zájmům 
Evropské unie a posiluje unijní byrokracii. Nakonec, stávkování bruselských úředníků za 
zvýšení platů v době krize ukázalo, jak málo cítí bruselská byrokracie se zbytkem Evropy.  

Za důležitější části mé práce však považuji moji činnost v regionu. Mám-li sepsat 
regionální problematiku, kterou se zabývám podle množství stráveného času, pak je pořadí 
následující: 

 Spolupráce s obcemi a pomoc při řešení jejich problémů. Moje práce starosty 
Hluboké nad Vltavou (kde pracuji jako neuvolněný starosta, tedy neberu plat) mi 
umožňuje „držet krok“ s obcemi a rozumět problémům, které mají. Využil jsem své 
zkušenosti z povodní 2002 a zapojil jsem se do pomoci několika obcím postižených 
povodněmi. Spolupracuji zejména s obcí Malovice, která na počet obyvatel měla nejvyšší 
škody (80 milionů korun škod na 640 obyvatel). Se střídavými úspěchy pomáhám 
vyřizovat „ležáky“ na Pozemkovém fondu a na Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových. Pokračuje program oprav drobné krajinné architektury, který jsem před 
několika lety inicioval, a na který pravidelně přispívá kraj i ČEZ a pomáhám organizovat 
tyto opravy. Pomáhám organizovat více-zdrojové financování pro výstavbu cyklostezek. 
Obce Planá a Homole uspěly s mojí asistencí při řešení dluhu Armádě ČR a bylo jim 
odpuštěno 6,5 mil. Kč. Spojuji potřeby obcí a investory a dotačními tituly. Jsem 
přesvědčen, že víte, že jsem nikdy nikoho, kdo požádal o pomoc, neodmítl. 

 Snažím se přispět k hledání rozumného řešení pro Šumavu, kde po několika 
letech prosazování „bezzásahovosti“ a opakovaném varování starostů a hejtmanů vznikla 
kůrovcová kalamita/pandemie, která likviduje další šumavské lesy. Vážím si kontinuál-
ního přístupu vedení Jihočeského kraje k Šumavě a jsem rád, že mohu s krajem na 
záchraně šumavských lesů spolupracovat.  

 Lanovka Nová Pec – Hraničník je snad o krok blíže realizaci, když MŽP za ministra 
Mika poprvé začalo o této variantě jednat. Víme však, že tento projekt má na ministerstvu 
i v NPŠ plno odpůrců a cesta k němu je komplikovaná.   

 Úsilí o zachování otáčivého hlediště v Českém Krumlově a boj s větrnými mlýny 
požadující jeho přemístění.  

Kauzy vymístění otáčivého hlediště i devastace Šumavy „bezzásahovostí“ mají společnou 
podstatu: Úředníci ministerstva (ať již kultury či životního prostředí) si vymyslí nějaký 
program, který mají podpořen svými odbornými stanovisky: Otáčko musí zmizet z prostoru 
před Bellarií, Šumavské lesy musí být ponechány „samovolnému“ vývoji, resp. sežrány 
kůrovcem. Za těmito ministerskými nápady stojí nejen odborné, ale také ideologické a 
finanční zájmy jejich protagonistů. Aniž by svůj „úřednický program“ projednali s volenými 
orgány obcí a krajů, neřku-li s veřejností, začnou svůj program ze všech sil prosazovat, 
argumentujíce „odborností problematiky“, které veřejnost buď nerozumí, či ke které se nemá 
právo vyjadřovat. Všimněme si, že v obou případech proti sobě stojí jednotně volené orgány 
obcí a krajů a proti nim aparát ministerstev (někteří památkáři či správa NPŠ).  

 Již několik let jsem předsedou dozorčí rady Komunitního Centra Romů 
(KOCERO) v Českém Krumlově, společnosti, která se zabývá vzděláváním romské mlá-
deže. Přes KOCERO také zásobuji mladé romské fotbalisty staršími kopačkami a dresy.  
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Ve všech těchto projektech s řadou z vás spolupracuji a konečné úspěchy jsou vždy napřením 
úsilí mnoha lidí ke společnému cíli.  

Vážené kolegyně, vážení kolegové, v letošním roce nás čekají nejedny volby. Volby do 
Poslanecké sněmovny budou jistě v budoucích čtyřech letech ovlivňovat život v našich obcích 
a městech, důležité jsou pro nás však ty podzimní, komunální. Předpokládám, že řada z vás 
bude opět kandidovat na starostu. Dovolte mi, abych vám tedy popřál nejen zdraví a štěstí do 
nového roku, ale i úspěch v podzimních volbách. Společně s komunálními volbami budou 
i volby do Senátu v našem senátním obvodu. Je mi ctí být vaším senátorem a je radostí 
s vámi spolupracovat. 
 
PŘEČTENO V KRONICE OBCE ŘÍMOV 

Rok 1950 
Slavnostní otevření a zahájení kina 
Římovští se konečně dočkali otevření kina. Dne 6. ledna bylo slavnostně otevřeno místní 
kino. Slavnosti otevření byli přítomni zástupci: JNV, KNV, KSČ a státního filmu. Zahájení 
bylo provedeno promítnutím filmu již dříve natočeného za patronace Dr. Františka Papouška 
a kameramana Brichty „Doudlebsko“. Místnosti kina zdaleka nestačily, jaká byla účast 
přítomných. V kině se bude hrát 2 x v týdnu. Při slavnostních projevech bylo poděkováno 
řídícímu učiteli Josefu Havelskému, který se velkou měrou o výstavbu kina zasloužil a mnoha 
jiným, dále odměněni byli nejlepší brigádníci bratři Mrkvičkové, kteří odpracovali na stavbě 
kina přes 850 hodin, slavnostní dík patřil i jiným brigádníkům. 

Tu sluší připomenouti a vzpomenouti i všech těch, kterým sice nebylo oficiálně poděkováno, 
kteří podali pomocnou ruku k dílu tím, že pomáhali radou a všemožně se snažili a přičinili 
o to, že Římov kino má – na ty se při slavnosti obyčejně vždy zapomene – zapomnělo. 
(pozn. v r. 1995 byla zahájena v prostorách kina hostinská činnost. V r. 2005 byla 
definitivně ukončena činnost kina.)  
Hasičská budova 
Místní hasičský-požární sbor došel konečně vlastní budovy. V domku čp. 19, obecním to 
domě, býv. „chudobinci“ upravil si svůj stánek. Hasiči tam mají vlastní zasedací místnost, 
místnost pro výstroj, garáž pro motorovou jednotku, zatím jen motorový agregát – atd. 

ROK 1955 
Průmyslová prodejna 
Dnem 1.7. t.r. zřizuje se v bývalém sále hostince Josefa Kaliny samostatná prodejna „prů-
myslového zboží“. V prodejně lze nakoupiti veškeré předměty pro domácnost, jako nádobí, 
pračky, televizory, rádia, textilie apod. Nemusí již naši občané pro tyto věci dojíždět do 
Velešína nebo do Budějovic. 
A letos opět velká voda 
Dalo by se říci, že opět na den a měsíc jako roku loňského, jen o dva dny později 9.7. – 
nastalo velmi deštivé počasí a s ním všechny potíže. Pro mokro a déšť nemůže se do polí, 
voda v řece Malši opět stoupla nad normál, jako by si chtěla zopakovati vše to, co loňského 
roku natropila. Postoupila téměř do té samé výše, jako loni.  
Zrušení – uzavření hostince 
Koncem měsíce července t.r. dochází k uzavření v naší obci druhého hostince u Vojtěcha 
Šimka. Hostinec je uzavřen, ježto jeho místnosti jsou uznány za nevyhovující. Zůstává nám 
pouze jediný hostinec z deseti a to „na pivováře“ u Kroupů. 
Oprava kostelní věže 
V podzimních měsících letošního roku dochází konečně k opravě celé kostelní věže. Koncem 
měsíce ledna t.r. při silné a dlouhotrvající vichřici byl sražen třímetrový kříž z věže kostela 
a tato byla citelně poškozena, že musela být celá její dřevěná konstrukce ze základu opravena 
a nově pobita plechem. Opravu provádí tesařský mistr z Velešína Zorel, z pozemních staveb 
z Kaplice. Oprava si vyžádala celkového nákladu 51 122,15 Kč. Na opravu přispěl KNV, cirk. 
oddělení. Při této příležitosti byla také opravena vichřicí poškozená střecha fary. 
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SPORT 
Vánoční turnaj ve stolním tenise 

V sobotu 19. 12. 2009 proběhl v sále restaurace Pod Ořechem Vánoční turnaj ve stolním 
tenise. Zúčastnilo se ho sedmnáct hráčů, kteří nejdříve odehráli svá utkání o pořadí ve svých 
skupinách, podle kterého byli nasazeni do vyřazovacího pavouka. Třetí místo obsadili 
poražení semifinalisté Jiří Nováček a Roman Thiel. Ve finálovém utkání potom zvítězil 
Petr Fiala nad Lubomírem Jindrou 4 : 3 na sety. 

Petr Mikoláš ze Římova 

Turistika (jednodenní zájezdy): 

26. 3.  Koupání – lázně Bad Füssing 
17. 4.    Příbramsko 

8. 5.   Knížecí stolec – Šumava 
26. 6.   Alpy – Rakousko 
18.-22. 8.  pětidenní zájezd – Jizerské hory 

Kopaná  

Okresní přebor starších žáků 

So  17. 4. Římov – Borek  9:30  
So    1. 5.  Římov – Dolní Bukovsko 9:30  
So  15. 5. Římov – Kamenný Újezd 9:30  
So  29. 5. Římov – Nové Hrady  9:30  

Okresní přebor dorostu 

So  10. 4. Římov – Pištín  13:30  
So  24. 4. Římov – Ševětín  14:00  
So    8. 5. Římov – Olešník  14:00  
So  22. 5. Římov – Černý Dub  14:00  
So  29. 5. Římov – Nové Hrady  11:30  
So    5. 6. Římov – Kamenný Újezd 14:00  
So  12. 6. Římov – Dobrá Voda  14:00  

Okresní přebor muži 

So  27. 3. Římov – Nemanice  15:00  
So  10. 4. Římov – Roudné „B“  16:30  
So  24. 4. Římov – Mokré  17:00  
So    8. 5. Římov – Hrdějovice  17:00  
So  22. 5. Římov – Lišov „B“  17:00  
So    5. 6. Římov – Loko  Č. Bud. „B“ 17:00  
So  12. 6. Římov – Hluboká  „B“ 17:00   

 
 

Oddíl kopané TJ Sokol Římov provádí nábor hráčů do všech věkových kategorií  
a činovníků – trenérů, pomocných trenérů, rozhodčích a dalších dobrovolných pracovníků 

pro všechny věkové kategorie, zvláště však pro naše nejmenší. 
Rádi Tě přivítáme v našich řadách. 

 
 

SPOLEČENSKÉ AKCE 

10. 4. Setkání seniorů 
VÝSTAVY – GALERIE OBCE – „I“ CENTRUM  

28. 3. ne  jednodenní výstava kraslic  (Hana Valentová) 
30. 4. pá „Jihočeská krajina“ foto Jana Jiráčka 
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BOHOSLUŽBY 

NEDĚLE KVĚTNÁ 28. 3. VE 13:00, KŘÍŽOVÁ CESTA –ZPÍVANÉ ŘÍMOVSKÉ PAŠIJE 

Svatý týden – Velikonoce 
  *  1.4.  Zelený čtvrtek  18:00  

*  2.4.  Velký pátek   12:00 Křížová cesta 
                Velký pátek   18:00  

  *  3.4.  Bílá sobota   18:00  
  *  4.4.  Hod Boží velikonoční   8:30  
  *  5.4.  Pondělí velikonoční      8:30  
 

Jarní pouť ke cti Nalezení svatého kříže připadá na neděli 9. května 2010 
 

 SBĚR NEBEZPEČNÝCH ODPADŮ  

se uskuteční v sobotu 17. 4. v dopoledních hodinách (viz plakát) 
Tento sběr a svoz hradí obec. Využijte proto této příležitosti. Ukládání těchto nebezpečných 
odpadů ve sběrovém dvoře je zakázáno.  
 

 SBĚR ŽELEZNÉHO ŠROTU 

V sobotu 17. 4. 2010 se uskuteční sběr železného šrotu (Římovští hasiči). 
 
JARNÍ ÚKLID  

Vážení spoluobčané,  

 V předcházejících vydáních informačních listů obce (č. 4 a 6/09) jsem vás prosil 
a žádal o pomoc při zabezpečování úklidu sněhu a tím schůdnosti chodníků a cest kolem 
vašich nemovitostí. Letošní zima byla na sněhovou nadílku štědrá. Pro nás je potěšitelné, že 
nás velké přívaly a kalamity minuly. Dovolte mi, abych touto cestou vyjádřil poděkování 
všem těm, kteří se na úklidu sněhu podíleli. Nejedná se jenom o pracovníky obce, ale též 
o zaměstnance ZD Ločenice, Povodí Vltavy – VD Římov, soukromé zemědělce a zaměstnance 
malých firem. Poděkování patří i vám spoluobčanům, kteří jste se jako v předcházejících 
letech postarali o úklid. Nikdy není vše dokonalé a nemůže být v tomto směru vše 
v naprostém pořádku, proto děkuji všem i za ohleduplnost a shovívavost.  

V letošní zimě bylo použito hodně posypového materiálu. Proto se opět obracím 
o pomoc při následném tzv. jarním úklidu. Věřím, že vámi bude vyslyšena i tato prosba 
a velikonoční svátky se na nás pousmějí v jarní čistotě a kráse. Při úklidu posypového 
materiálu vás žádám, aby tento nebyl ukládán do odpadových nádob – popelnic. Je přespříliš 
těžký a je zbytečné hradit finanční náklady za jeho odvoz a uložení na skládce Růžov. 
Materiál se dá použít na výspravu polních cest a prostoru ve sběrovém dvoře. Proto ponechte 
tyto smetky na hromadách. Obec zabezpečí jejich odvoz. Děkuji za pochopení a ještě jednou 
za Vaši pomoc. 

Starosta obce V. K.  
 
INZERCE 
 

ČALOUNICTVÍ 
Ludmila Petrová 
Tel. 776 136 481 

Školní ul.81 
Římov 

E-mail:calounictvirimov@seznam.cz 
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!!! POZOR NEPŘEHLÉDNĚTE !!!  
 
 

Sběr nebezpečných odpadů 
 

Proč sbíráme tyto odpady? 

Možná někdy vyhodíte do popelnice zářivky, autobaterie, monočlánky, zbytky barev či 
použitý olej a přitom si říkáte: „Vždyť toto malé množství nemůže nikomu a ničemu ublížit.“ 
Ve skutečnosti může! Společně denně vyhazujeme tuny odpadu, který obsahuje látky 
škodlivé lidskému zdraví i přírodě a to i ve velmi malém množství – těžké kovy (např. olovo, 
rtuť, kadmium), oleje, kyseliny, rozpouštědla a různé další jedovaté látky. Pokud se tyto látky 
dostanou společně s ostatním komunálním odpadem na skládku, v dlouhodobém horizontu 
ohrožují půdu, podzemní i povrchové vody a v poslední fázi se objeví v našem potravinovém 
řetězci. 
 
Jaké druhy odpadů se sbírají? 

Mezi nebezpečné odpady patří např.: 

 ledničky, mrazničky, elektrotechnický odpad – televizory, počítačové monitory 
 zářivky, úsporné žárovky, teploměry 
 olověné akumulátory z osobních vozidel 
 suché články (monočlánky) 
 barvy, laky, mořidla, tmely, lepidla a obaly s jejich zbytky, ztvrdlé štětce, znečištěné piliny 
 obaly od rozpouštědel, kyselin, hydroxidů, pesticidů, detergentů, odmašťovacích 
přípravků a jejich zbytky 

 vyjeté motorové oleje, fritovací oleje a tuky, mastné hadry 
 
Jak probíhá sběr? 

Nákladní automobil Zhotovitele v modrobílém provedení s velkým nápisem Marius Pedersen 
a firemním logem bude ve stanovených časech na zastávkách, kde od Vás pracovníci firmy 
Marius Pedersen a.s. převezmou uvedené odpady. Neodkládejte odpady na zastávky před 
nebo po odjezdu vozidla z důvodu jejich nebezpečnosti pro děti či zvířata. 
 
Upozornění! 

Tento sběr je zdarma a je určen pouze pro občany (fyzické osoby) obce Římov, nikoliv pro 
podnikatele. Při odevzdání odpadu se předkládá občanský průkaz. Případné dotazy zodpoví 
Obecní úřad v Římově. 

 

Seznam zastávek - sobota 17. 4. 2010 
 

 10.05  –   10.20  hod – ŘÍMOV – U Kaple  

 10.25  –   10.40  hod – ŘÍMOV – náměstí J.Gurreho 

 12.45  –    13.00 hod – BRANIŠOVICE 

 13.35 –     13.45  hod – DOLNÍ STROPNICE – náves 

 
________________________ 
Vydává OÚ Římov, PSČ 373 24, tel. 387 987 236. Registrováno pod evidenčním číslem MK ČR E 10040. 
Neprodejné. Redakce: J. Carda. Příspěvky jsou přijímány v jakékoliv formě (e-mail: evba@pf.jcu.cz).  
Otištěné příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce.  
Uzávěrka příštího čísla 26. dubna 2010. 
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• Vítání občánků narozených v r. 2009 (II. část) - 20. 2. 2010 
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Dětský karneval 2010 

 
 
Masopust 2010 
 
 


